
 

 

MEMO 

 
BESTEMD VOOR: : Raadscommissie 
DATUM : 19 december 2018 
ONDERWERP : Verkeerssituatie Oranjelaan 
VAN : Griffie 

 

 
Op 13 september 2018 heeft Hans Lok namens de fractie van ChristenUnie-SGP schriftelijke 

vragen aan het college gesteld over de Verkeerssituatie op de Oranjelaan en de rotonde 

Vetkamp-Oranjelaan. Het college heeft deze vragen beantwoord op 15 oktober 2018. 

 

Hans Lok heeft de agendacommissie gevraagd om het onderwerp ‘Verkeersveiligheid 

Oranjelaan’ te agenderen in een raadscommissie.  

 

Hij zou daarin graag in ieder geval de volgende zaken willen bespreken: 

- Past het ontwerp van de Oranjelaan bij de functie die de weg heeft? Is de weg niet te 

smal voor een gebiedsontsluitingsweg 50 km/uur? Ook gelet op de ongelukken met 

(snor)fietsers die daar zijn gebeurd? 

- Eventuele te nemen maatregelen: meenemen in de op te stellen 

mobiliteitsvisie/verkeersplan of daar niet op wachten en nu al maatregelen nemen? 

 
De agendacommissie heeft het onderwerp geagendeerd voor de raadscommissie van 24 

januari 2019. 
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